



Les XTERRA Super-Besse Kids et MiniKids sont des épreuves destinés aux enfants :

- XTERRA Kids : 12-15 ans (2007-2010)
- XTERRA MiniKids : 8-11 ans (2011-2014)

The XTERRA Kids and MiniKids race are opened to kids aged of :

- XTERRA Kids : 12-15 ans (2007-2010)
- XTERRA MiniKids : 8-11 ans (2011-2014)

Natation/Swim

Les parcours natation se dérouleront dans les eaux claires du Lac des Hermines situé à 1350m d'altitude, au pied du Massif du Sancy. La température est généralement autour de 20°C.

The swim course will take place in the Lake des Hermines situated at the altitude of 1350m, at the foot of the Sancy Mountain Range. The water temperature is usually around 18-20°C.

Distances :

- Kids : 200m
- MiniKids : 100m

VTT/ Mountain Bike

Le parcours VTT sera déroulera au coeur de la station de Super-Besse à proximité du Lac des Hermines. Ludique, il saura donner le goût du VTT et triathlon aux enfants !

The mountain bike race course will take place at the heart of the ski resort, close by the lake. It will give the kids the taste of fun that we all like with mountain biking.

Distances :

- Kids : 2,5km

- MiniKids : 1,5km

Trail / Trail run

Le parcours Trail sera déroulera au coeur de la station de Super-Besse à proximité du Lac des Hermines. Ambiance assurée pour la dernière portion de ce cross-triathlon !

The trail run race course will take place at the heart of the ski resort, close by the lake. For sure, they will feel the warm atmosphere of cross-triathlon.

Distances :

- Kids : 1,8km

- MiniKids : 0,9km